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Z Á P I S N I C A  č. 1 /2018 
napísaná z I. riadneho  zasadnutia Obecného  zastupiteľstva v Hrabičove 

konaného dňa  22.02.2018 
 
 
Prítomní : 
Starosta obce :  Ján Adámik 
 
Poslanci OZ :  PhDr. Milan Boháč 
     Pavel Boháč 

Ing. Ivan Brašeň 
Peter Lupták 
Vladimír Michňa 
Ľubomír Smelák  

  
    
Pracovníci obce : Alena Brašeňová 
                                    Mgr. Katarína Píšová – ospravedlnená 
 
Kontrolórka obce :     Blanka Szüczová - ospravedlnená 
 
Neprítomní  poslanci OZ : Ján Varsa -  ospravedlnený 
 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva sa začalo o 16:30 hod  a skončilo  o 18:15 hod. 
  
Otvorenie  , schválenie programu zasadnutia 

 
Riadne zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril  a viedol starosta obce Ján Adámik. 
Konštatoval , že zasadnutie bolo zvolané v zmysle §12 zák. č.369/90 Zb. o obecnom zriadení 
s určením miesta , času a programu rokovania. Konštatoval , že obecné zastupiteľstvo má 7 
zvolených poslancov   , prítomní sú 6 -ti , preto vyhlásil  obecné  zastupiteľstvo za uznášania 
schopné. 
 
 
Program : 
 

1. Otvorenie , schválenie programu zasadnutia 
2. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 
3. Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 
4. Správa o činnosti za rok 2017 
5. Plán zasadnutí obecného zastupiteľstva na rok 2018 
6. Dane a poplatky - neplatiči 
7. Cenník obecných poplatkov a služieb pre rok 2018 
8. Rôzne  
9. Diskusia 
10. Záver 
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K bodu č. 1 Schválenie programu zasadnutia 
 
Starosta obce   -  predložil  program zasadnutia  a vyzval poslancov  na doplnenie programu. 
Nikto nemal doplňujúce návrhy do programu a preto dal starosta  hlasovať za predložený 
program zasadnutia . 
 
 
UZNESENIE  č. 1/2018  OZ 
 
Obecné zastupiteľstvo  
schvaľuje 
program zasadnutia 
 
Hlasovanie za program zasadnutia 
Všetkých poslancov :  7 
Prítomných poslancov : 6 
Za :  6 
Proti : 0 
Zdržal sa : 0 
 
K bodu č. 2 Určenie overovateľov a zapisovateľa 
 
Starosta obce -   navrhol za overovateľov :  Ing. Ivana Brašeňa , Vladimíra Michňu 
 za zapisovateľku   Alenu Brašeňovú 
 
 
UZNESENIE  č. 2/2018 OZ 
 
Obecné zastupiteľstvo  
schvaľuje 
za overovateľov zápisnice : Ing. Ivan Brašeň , Vladimír Michňa 
za zapisovateľku   : Alena Brašeňová 
 
Hlasovanie za overovateľov zápisnice  OZ  a zapisovateľku 
Všetkých poslancov :  7 
Prítomných poslancov :  6 
Za :  6 
Proti : 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
K bodu č. 3 Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 
 
Starosta obce  - konštatuje  , že všetky prijaté  uznesenia boli splnené - na  Okresnú 
prokuratúru v Žiari nad Hronom bolo zaslané nové schválené  VZN č. 1/2017 o podmienkach 
určovania a vyberania poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady ,  Príkazný  
list starostu obce č.1/2017 na vykonanie inventarizácie bol splnený  .  
Dňa  18.1.2018 bolo na Obecný úrad v Hrabičove doručené oznámenie p. Tibora Urama ,  
Hrabičov č. 217 , že odstupuje od prekládky časti  obecnej komunikácie C KN parcela   5967, 
ktorá bola schválená Obecným zastupiteľstvom  v Hrabičove  dňa 23.2.2017 uznesením č. 
8/2017. Týmto oznámením rušíme prijaté Uznesenie OZ č.8/2017. 
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UZNESENIE  č. 3/2018 OZ 
 
Obecné zastupiteľstvo  
berie na vedomie 
kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúcich zasadnutí 
 
Hlasovanie za predložený návrh uznesenia 
Všetkých poslancov :  7 
Prítomných poslancov :  6 
Za : 6 
Proti : 0 
Zdržal sa : 0 
 
UZNESENIE  č. 4/2018 OZ 
 
Obecné zastupiteľstvo  
ruší 
uznesenie č.8/2017 OZ zo dňa 23.2.2017 na základe písomného oznámenia p. Tibora Urama 
o upustení prekládky obecnej komunikácie na parcele C KN 5967 
 
 
K bodu č. 4  Správa o činnosti za rok 2017  
 
Starosta obce -   predniesol správu o činnosti  za rok 2017 , v ktorej konštatuje , že bolo : 
- zakúpené  osobné motorové vozidlo , ktoré je využívané pri údržbárskych prácach 
zamestnancami obecného úradu 
- opravené osvetlenie u Hríbov 
 - nasvietenie kostola, , dokončenie interiéru domu smútku 
- inštalované 3 autobusové zastávky a to  dve na Pilke a jedna v centre obce a ešte jednu 
postavil   p. Ján Michňa ml. na moste u Miškov , za čo mu touto cestou ďakujem 
- neboli sme úspešní vo výzve na zateplenie a opravu kultúrneho domu a ani na parčík pred 
obecným úradom 
- dostali sme dotáciu od Lesov SR, š.p. Banská Bystrica vo výške 30 000 € na opravy ciest do 
Viciaňov ,  Laurov , Boháčov   , u Hríbov nad maštaľami  a  celý povrch cesty u Miškov ,  
z vlastných zdrojov sme ešte prispeli vo výške 4000 €. 
 
Rok 2018 -  ešte nemáme  ukončené presné sumy  hospodárenia , ale bude prebytok 
hospodárenia . Podali sme žiadosti na : 
- Ministerstvo financií  SR na rekonštrukciu sociálnych zariadení v materskej škole 
- Slovenský pozemkový fond o bezodplatný prevod parciel pod starou požiarnou zbrojnicou, 
budova je v našom vlastníctve 
- Banskobystrický samosprávny kraj o finančný príspevok na oslavu 190.výročia prvej 
písomnej zmienky Obce Hrabičov 
- Lesy SR , š.p. Žarnovica  o finančnú pomoc na opravu cesty  
To je tak predbežne. Uvidíme , aký bude výsledný prebytok hospodárenia za rok 2017. 
 
 
UZNESENIE č. 5/2018 OZ 
Obecné zastupiteľstvo 
berie na vedomie 
Správu o činnosti za rok 2017 
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Hlasovanie za predložený návrh uznesenia  
Všetkých poslancov :  7 
Prítomných poslancov :  6 
Za :  6 
Proti : 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
K bodu č. 5  Plán zasadnutí OZ  na rok 2018 
 
Starosta obce  - predložil plán zasadnutí Obecného zastupiteľstva v Hrabičove na rok 2018 
a to nasledovne :  
- 22.2.2018  t.j. dnes 
- 24.4.2018   
- 28.6.2018   
- 20.9.2018 
- november 2018 – budú komunálne voľby  , ďalšie  termíny budú upresnené podľa potreby 
 
 
UZNESENIE  č. 6/2018 OZ 
schvaľuje 
plán zasadnutí Obecného zastupiteľstva v Hrabičove na rok 2018 nasledovne :  
22.2.2018 , 24.4.2018, 28.6.2018,  20.9.2018 , ďalšie termíny budú upresnené po 
komunálnych voľbách podľa potreby 
 
Hlasovanie za  predložený návrh uznesenia 
Všetkých poslancov :  7 
Prítomných poslancov 6  
Za : 6 
Proti : 0 
Zdržal sa : 0 
 
 
K bodu č. 6  Dane a poplatky - neplatiči 

 
Starosta  obce - vyzval p. Brašeňovú ,  aby  informovala o výške nedoplatkov na dani 
z nehnuteľností a poplatkov za komunálny odpad.  
 
Alena  Brašeňová  -  nedoplatok na dani z nehnuteľností k dnešnému dňu je vo výške 13,12 €, 
jedná sa o troch daňovníkov , ktorým boli zaslané výzvy na zaplatenie  nedoplatku , tieto sa 
však vrátili späť , pretože si ich neprevzali v odbernej lehote . 
Nedoplatok za komunálny odpad činí k dnešnému dňu 329,40 € , najväčší nedoplatok má p. 
Šesták vo výške 180 € , všetkým dlžníkom boli tiež zaslané výzvy na zaplatenie nedoplatku.  
  
Starosta obce   -  ku komunálnu odpadu chcem povedať , že za minulý rok  sa zvýšilo 
množstvo komunálneho odpadu , v kuka nádobách je mnoho dopadu , ktorý sa dá    
separovať.  Vypracujeme a vytlačíme letáky , ktoré budú doručené do každej domácnosti . Je 
potrebné  viac propagovať separáciu odpadu ,lebo tým sa znižuje množstvo komunálneho  
odpadu , za ktorý sa zvyšujú poplatky  , čo bude mať dopad  aj na výšku  poplatku  za 
komunálny odpad pre občanov , preto chceme docieliť zníženie množstva odpadu , aby bolo 
navýšenie poplatku čo najprijateľnejšie. 
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UZNESENIE  č. 7/2018 OZ 
 
Obecné zastupiteľstvo 
berie na vedomie 
informáciu o dlžníkoch na dani z nehnuteľností a poplatku za komunálny odpad 
 
Hlasovanie za  predložený návrh uznesenia 
Všetkých poslancov :  7 
Prítomných poslancov : 6 
Za :  6 
Proti : 0 
Zdržal sa : 0 
 
 
K bodu č. 7   Cenník obecných poplatkov  a služieb pre rok 2018 
 
Starosta obce –  predložil návrh Cenníka obecných poplatkov a služieb pre rok 2018 , sadzby 
zostávajú  v takej výške , ako boli aj v roku 2017 ,  takže žiadna zmena ani doplnenie  
položiek . 
 
 
UZNESENIE  č. 8/2018 OZ 
 
Obecné zastupiteľstvo 
schvaľuje 
Cenník  obecných poplatkov a služieb pre rok 2018 
  
Hlasovanie za  predložený návrh uznesenia 
Všetkých poslancov :  7 
Prítomných poslancov :  6 
Za :  6 
Proti : 0 
Zdržal sa : 0 
 
 
 
K bodu č. 8  Rôzne  
 
Starosta obce  -  informoval , že p. Jozef Maruška zaslal písomne požiadavky  , ktoré 
predniesol na predchádzajúcom zasadnutí obecného zastupiteľstva dňa 14.12.2017. 
 
UZNESENIE  č. 9/2018 OZ 
 
Obecné zastupiteľstvo 
berie na vedomie 
požiadavky p.Jozefa Marušku doručené e-mailom dňa 12.2.2018, prednesené na OZ dňa 
14.12.2017 
  
Hlasovanie za  predložený návrh uznesenia 
Všetkých poslancov :  7 
Prítomných poslancov :  6 
Za :  6 
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Proti : 0 
Zdržal sa : 0 
 
 
K jednotlivým bodom požiadaviek: 
Starosta obce - prečítal  plné znenie pripomienky  v bode 1 : 
 
25.8.20107 bola daná  odpoveď na list z 2.6.2017/sťažnosť p.Štefanku na p. Kaliaka. K tejto  
sťažnosti poslanci OZ prijali dňa 25.5.2017 uznesenie č. 22/2017 . List nebol prejednaný na 
OZ. V liste je uvedená problematika riešenia sťažnosti a žiadosť o písomné ospravedlnenie 
sťažovateľa a komisie , ktorá sťažnosť riešila za klamlivé , nepravdivé vyjadrenia v liste 
z.2.6.2017 – čakám na reakciu-odpoveď na list. Takto sa sťažnosti neriešia  a tu sa prejavuje 
neznalosť poslancov k riešeniu sťažností i iných vecí /neoverenie skutkového stavu/viď  dnes 
otázka Barcíkovho domu. 
 
Starosta obce  - k tejto veci povedal, že sa už  p. Kaliakovi ospravedlnil. 
p.  Jozef Maruška  - povedal, že svokor so svokrou ospravedlnenie prijímajú. 
 
Starosta obce  - prečítal bod 2: 
 
Uznesením č.8/2017 poslanci OZ schválili prekládku časti  cesty na parcele 5967 , aby si 
T.Uram mohol spojiť pozemky par. čísla 5441/1 a 2. Boli p. poslanci pozrieť skutočný stav 
uvedených parciel? Videli ako je prístupová cesta vedená dnes a ako by to vyzeralo po 
prípadnom preložení cesty? Žiadam o zrušenie  uvedeného uznesenia a v prípade , že p. 
T.Uram bude požadovať preloženie cesty , riešiť to na mieste za účasti dotknutých vlastníkov 
priľahlých parciel. 
 
Starosta obce  - uznesenie už bolo zrušené v bode č.3  programu ( kontrola plnenia uznesení ) 
dnešného zasadnutia 
 
Starosta obce  - prečítal bod 3: 
Žiadam OU  o majetkové vysporiadanie parcely č.6 / na hornej ulici/  , ktorá vznikla z parcely 
č. 41, ktorá má svojich majiteľov. Je to potrebné i z dôvodu usporiadania vlastníckych 
vzťahov na priľahlých parcelách a aby nevznikol znovu podobný problém ako Belan.  
 
Starosta obce -  my sa vysporiadaniu nebránime , parciel je veľa , budú sa vysporadúvať 
postupne , stav preveríme a budeme postupovať pre nás  ako obec najprijateľnejším 
spôsobom. 
 
p. Jozef Maruška  - doporučuje spojiť sa s. p. Barborom , ktorý si túto parcelu chce 
vysporiadať. 
 
 
UZNESENIE  č. 10/2018 OZ 
 
Obecné zastupiteľstvo 
poveruje starostu obce 
konať vo veci , preveriť skutkový stav na parcele č.6 a informovať na najbližšom zasadnutí 
OZ o možnostiach riešenia 
  
Hlasovanie za  predložený návrh uznesenia 
Všetkých poslancov :  7 
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Prítomných poslancov :  6 
Za :  6 
Proti : 0 
Zdržal sa : 0 
 
 
Starosta obce  - prečítal bod 4 :  
 
Znovu žiadam /ako som uviedol v liste 25.8.2017/ OU o doriešenie podvodu prevodu časti 
obecnej parcely 109/2 na parcelu č.195 /cca 47 m2/ čím sa zamedzilo prístupu k ďalšej 
nehnuteľnosti /iného majiteľa/ , ako i prístupu na spoločný dvor. Na uvedené som už 
upozorňoval , žiaľ „ sila“ poslancov a ich informovanosť a záujem riešiť obecný majetok  
ostali len v slovách / škoda hovoriť /. V prípade neriešenia tohto prípadu , budem postupovať 
v zmysle zákonov a ich porušení zo strany OZ. Podotýkam, že na uvedenej parcele už boli 
realizované terénne úpravy , ktoré spôsobujú zosúvanie priľahlého pozemku a zabraňujú 
prípadným úpravám priľahlého pozemku /zrovnanie ,oplotenie.../ Bolo to oznámené na OU? 
 
Starosta obce a poslanci  - sa vyjadrili , nemajú vedomosť , že sa nejaký podvod konal . 
V tejto veci nebudú konať a ak p.Maruška takýto podvod zistil , je povinný to oznámiť   
a doporučujú p. Maruškovi podať trestné oznámenie. 
 
p. Jozef Maruška – podá trestné oznámenie na obecný úrad vo veci nekonania. 
 
 
 
UZNESENIE  č. 11/2018 OZ 
 
Obecné zastupiteľstvo 
v tejto záležitosti – podvod prevodu  časti parcely 109/2  nebude konať  a doporučuje 
p.Jozefovi  Maruškovi podať trestné oznámenie 
 
Hlasovanie za  predložený návrh uznesenia 
Všetkých poslancov :  7 
Prítomných poslancov :  6 
Za :  6 
Proti : 0 
Zdržal sa : 0 
 
 
Starosta obce  - prečítal bod 5: 
Robia sa zásahy – prekopávanie hlbokých rigolov popri ceste do Vicianov , ktoré nemajú 
hlavy ani päty . Bránia vyhýbaniu áut , je veľká pravdepodobnosť poškodenia auta /riadenia , 
nápravy/ .Je potrebné to dať do takého stavu , aby k uvedeným skutočnostiam nedochádzalo 
a nevznikli problémy. Doporučujem upraviť priestor pod Vicianovcami na možnosť 
parkovania áut / vyhýbanie / hlavne v zimnom období /pod ostrou zákrutou / . Ide 
o vypratanie vlečiek ich majiteľom a následné zrovnania terénu radlicou. Dávam na 
posúdenie OZ.  
 
Starosta obce  - preverí  si stav miestnej komunikácie a dá vykonať nápravu , nedá sa  
kontrolovať všetkých ľudí. 
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p. Jozef Maruška  - treba zhrabať krajnicu , aby neboli hlboké rigoly , aby voda netiekla po 
ceste. 
 
 
 
K bodu č. 9   Diskusia 
 
p. Milan Supuka  - sa opýtal, či sa dá  zamerať len jeden vlastník v parcele , kde je viac 
spoluvlastníkov ? 
 
 
Starosta obce –  odpovedal , že nedá sa pokiaľ je to  „E“ parcela 
 
 
p. Milan Supuka  -konštatoval , že  je problém s cestami , prečo sa to neriešilo  pri scelovaní 
pozemkov aj  v intraviláne  obce 
 
 
Starosta obce   - Obec Hrabičov bude mať 190 .výročie  od prvej písomnej zmienky o obci , 
4.augusta2018 sa k tejto udalosti koná obecná akcia . Pri tejto  príležitosti by sme chceli 
oceniť rodákov , ktorý sa nejakým spôsobom pričinili  a zviditeľnili našu obec. Je treba 
premýšľať a navrhnúť občanov a rodákov , ktorí by si zaslúžili   ocenenie obce .  
Ďalej  starosta obce informoval poslancov , že predkladáme novú  žiadosť o dotáciu na 
opravu požiarnej zbrojnice a je potrebné znovu odsúhlasiť spolufinancovanie z vlastných 
zdrojov. 
 
 
UZNESENIE  č. 12/2018 OZ 
 
Obecné zastupiteľstvo 
schvaľuje 
 

a)  Predloženie žiadosti o dotáciu na projekt s názvom „ Obnova požiarnej zbrojnice v obci 
Hrabičov “ v rámci výzvy č. VI. P HaZZ 2018 na predkladanie žiadostí o dotácie zo štátneho 
rozpočtu  prostredníctvom rozpočtovej kapitoly Ministerstva vnútra Slovenskej republiky 
 
b) Zabezpečenie povinného spolufinancovania žiadosti o dotáciu vo výške najmenej 5% 
z celkovej výšky výdavkov (v prípade ak výdavky na projekt presiahnu výšku dotácie 
30 000,00 eur, obec zabezpečí dofinancovanie zvyšných výdavkov z vlastných zdrojov) 
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K bodu č. 10 Záver 
 
Starosta obce  na záver   poďakoval všetkým prítomným za účasť na dnešnom zasadnutí. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                    Ján  A d á m i k 
           starosta obce 
 
 
  
 
 
Overovatelia zápisnice :   Ing. Ivan Brašeň  .................................. 
                                          
                                          Vladimír Michňa         .................................. 
 
 
Zapisovateľka :        Alena Brašeňová   .................................. 


